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Provinciale Staten 
 
 
Vragen van de Statenleden Ralph van Hertum van PvdA, Gerwi Temmink van 
GroenLinks en Ger van Unen van SP ingevolge artikel 44 reglement van orde nr. 338. 
 
AANHANGSEL 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake de haven van 
Walsoorden: 
 
(ingekomen: 13 februari 2023) 
 
 

Vragen aan gedeputeerde staten Antwoorden van gedeputeerde staten 
1. Hoe kijkt GS aan tegen de toekomst van de 

haven van Walsoorden? 
1. Alhoewel wij in zijn algemeenheid 

werkgelegenheid en goede havenfaciliteiten van 
belang vinden, zijn initiatieven ten aanzien van 
de ontwikkeling van de haven in eerste instantie 
aan de gemeente, die hierover in gesprek is met 
het Rijk. 

2. Hoe kijkt GS aan tegen het belang van de 
haven, kijkende naar aantal banen, de 
functie voor bedrijven als Swaen, Bleijko en 
kleinschalige ondernemers? Graag een 
toelichting. 

2. Zie antwoord 1. 

3. Is GS nu betrokken bij gesprekken met de 
gemeente Hulst over dit onderwerp? 

3. Als partner (dus indirect betrokken) in het 
Grenspark Groot Saeftinghe zijn er gesprekken 
over de toekomst van de haven. Vanuit 
ruimtelijke ordening zijn er gesprekken geweest 
met de gemeente over mogelijke 
bedrijfsvestigingen in het gebied. 

4. Is bekend wat de huidige staat van de 
haven doet met het milieu en de 
(onderwater)natuur in de omgeving? 

4. Dat is niet bij ons bekend. 

5. Blijkt uit het onderzoek van de gemeente 
Hulst ook of men aandacht heeft voor de  
effecten van een eventuele aanpak van de 
haven op het milieu en de  
(onderwater)natuur? Meer baggeren leidt 
tot meer verplaatsing van met PFAS  
vervuild slib. Wordt die afgevoerd of 
verdwijnt die dan elders in de WS? 

5. Voor wat betreft PFAS is het Rijk bevoegd 
gezag voor besluit bodemkwaliteit en 
waterwetvergunning. Indien in het baggerslib 
sprake is van te hoge PFAS-gehaltes dan zal dit 
moeten worden afgevoerd naar het depot 
Hollands Diep.   

6. Is er bij het onderzoek door de gemeente 
Hulst rekening gehouden met (tijdelijke) 
toenemende stikstofdepositie? En is er 
berekend of er voldoende ruimte is om die 
haven evt. aan te pakken? Zo nee, 
wanneer wordt daar dan helderheid over 
geboden? 

6. Dat is niet bij ons bekend. 
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7. Ziet GS voor zichzelf een rol om de haven 

van Walsoorden open te houden? Graag 
een toelichting. 

7. Wij kunnen een faciliterende rol spelen in het 
leggen van contacten tussen de betrokken 
partijen. Daartoe zijn wij in overleg met die 
partijen. 

    
 
 MIDDELBURG, 13 maart 2023 

 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
Drs. L.M.L.M. Prevaest 
 

 
Namens fractie: GL, SP en PvdA, 
 
Gerwi Temmink, Ger van Unen,  
Ralph van Hertum 
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